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Dagsorden skolebestyrelsesmøde nr. 21 

Mandag den 23. November 2020 kl. 18.00 – 20.00  
 
Mødet afvikles over “Teams”. 

Forældrerepræsentanter 
Rasmus Høiby: Erik 9.c Toke 7.c  
Nanna C. Olsen: Alice 7.b  
Mads K. Andersen: Mathilde 4.b Rasmus 8.b 
Mirsad Dajic: Lejla 4.c, Elma 5.b,Emir 0.d 
Ariful Islam: Ashra 3.c Afbud 

Saiqa Qayyum: Maya 6.b 
Tenna Stærmose: Alberte 

Medarbejderrepræsentanter: 
Mille Carlsen, lærer  
Jørgen Pagh, pædagog 
Ledelsesrepræsentanter:  
Jesper Friis, Skoleleder 
Kristoffer Færkel, souschef 
 
  

Ordstyrer: Rasmus Referent: Kristoffer 
 

     

  
 

Dagsordenpunkt og sagsfremstilling Type  Tid Ansvarlige 

1. Godkendelse af referater 
Referatet er godkendt. 

vedtagelse 
 

5 
min 

ordstyrer 

2. Nyt fra eleverne 
Der har ikke været elevrådsmøde pga. corona-
situationen – derfor er der ikke nogen 
elevrepræsentanter 
Der afholdes nu elevrådsmøde i Teams. Dette gøres 
hjemmefra, og så møder eleverne ind i skole 
efterfølgende. 

Orientering  1 
min 

 

3. Goddag til Jesper 

Jesper fortalte lidt om sig selv. 

 5 
min 

KF 

4. Høring af Styrelsesvedtægt for 
folkeskoleområdet 

Jesper og Kristoffer fremlægger de ændringsforslag der 

ligger for styrelsesvedtægterne.  
Skolebestyrelsen vurderer ud fra det fremlagte om der er 

grundlag for at komme med et høringssvar. 

 
Referatet skal lægges ud til godkendelse så det kan 
komme på hjemmesiden 48 timer efter mødeafholdelse. 
Skolebestyrelsen foreslår at vi i høringssvaret skriver at 
der ønskes 5 arbejdsdage til at godkende referatet. 
 

Drøftelse 20 JF/KF 

 

Et godt sted at være 
Et godt sted at lære 
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Der er ingen kommentarer til justeringen i forhold til 
skolebestyrelsen på GXU 

5. Opfølgningen på budgettet og elevtallene 
omkring 1.årgang. 

Ledelsen fremlægger om der er ændringer i forhold til 
det tidligere fremlagte og det videre forløb. 
Der arbejdes nu med at lægge en plan for en god proces i 
forhold til en sammenlægning af vores 1 klasser. Der 
søges erfaringer fra andre skoler i forhold til en god 
proces for sammenlægningen. 
Det bliver vigtigt at gøre det tydeligt at 
sammenlægningen ikke skyldes en “flugt” fra klasserne, 
men en nedgang på 5 elever på tværs af fire klasser.  
 
Skolebestyrelsen ønsker at understøtte den bekymring 
for “loftet” på klassestørrelsernes betydning for hvor 
hurtigt Enghavegård Skole står i en 
klassesammenlægnings situation.  
Bekymringen kan eventuelt tages med til det årlige møde 
med BUU. 
Hvornår ligge mødet med BUU og kan det fremrykkes? 
KF/JF undersøger. 
 
Kan man som konsekvens af store klasser i en 
sammenlagt årgang arbejde med flere to-lærer timer? 
 
Er klasseloftet blevet evalueret? Hvordan har det 
påvirket Mørkhøj Skole? 
 
Er der mulighed for at arbejde med en flexibilitet i loftet 
på 22 elever? 
 
Desuden udarbejdes der nu planer i MED i forhold til 
eventuelle “prikke” runder. 
 

Orientering 20 JF/KF 

6. Beslutning om forældrerep. i Rettighedsrådet. 
Hvem skal det være? 

Med udgangspunkt i oversigt over hvornår 
rettighedsrådsmøderne ligger vurderes det om der er en 
skolebestyrelsesrepræsentant der kan deltage i 
møderne. 
Det er at foretrække at møderne ligger kl.8.00 med en 
skarp bagkant, og at mødet ikke kan rykkes. 
Kan det lade sig gøre at skolebestyrelsen ikke deltager i 
alle møderne. 

Beslutning 15 JF/KF 

7. Antimobbe planen. Vi ser på den sammen. 
Vi ser på Antimobbeplanen og vurdere om der skal 
justeres i den. (Kan findes på skolens hjemmeside under 
“om skolen”/”Principper og regler”) 
Desuden diskuteres indhold til en digital mobbeplan, der 
også skal udarbejdes. 
 
I den digitale mobbeplan skal også indeholde det 
forebyggende såvel som det indgribende.  
 

Beslutning 30 JF/KF 
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SSP som det forebyggende på mellemtrin og eventuelt 
børns vilkår på mellemtrinnet i forhold til den digitale 
del. 
 
Kan man hente noget fra andre i forhold til hvordan man 
undersøger og agere ved digital mobning? 
 
Hvad gør man hvis man som forældre vurderer at der er 
tale om mobning? Kan det fremgå af Antimobbeplanen? 
 
Kan det implementeres som en del af undervisningen? 
Eventuelt klassemøderne? 
 
JF og KF sammenfatter et nyt udkast der også omfatter 
den digitale del. Det tages med til næste 
skolebestyrelsesmøde. 

8. Orientering 

Jesper opstart. 

Orientering 10 JF 

9. Eventuelt 
Deltagelse i skolebestyrelses møder. Frekvens og længde 
på møderne. 
Jesper fremlagde sine tanker med udgangspunkt i sin 
erfaring fra andre skoler.  
Vi er forpligtet på at afholde 6 skolebestyrelsesmøder på 
et år. 
Skal skolebestyrelsen afholde et årligt arrangement? JF 
undersøger 
Punktet tages op på næste skolebestyrelsesmøde 
herunder også hvordan skolebestyrelsen bliver synlig. 
 
Der opleves “propper” når der sættes elever af om 
morgenen.  
KF og JF undersøger om der kan laves en anden ordning 
“kys og kør” i forhold til aflevering af elever i 
morgentrafikken. Kan der etableres midlertidigt 
skiltning/afstribning til at understøtte at det fungerer 
godt om morgenen. 
Der skal også være en opmærksomhed i forhold til 
Gyngemosehallen og den store aflevering af elever der. 

Oplæg til senere 
drøftelse 

10 JF 

 
10. Til kommende møder ud over årsplanen 

 
Mødet 12.01 
Indeklima 
Antimobbeplan 
Tilbagemelding i forhold til BUU-møde placering 
Tilbagemelding i forhold til rettighedsrådet 
 
Løbende møder 

• Møde, hvor Jakob deltager med information om 
Service’ opgaver. 

• Januar: hvordan fungerer det med den nye 
ledelse, som service er overgået til. 

• Invitere vejvisere/ ress.team med til et møde og 
fortælle om dette arbejde. 

• Revision af principper 
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11. Sager udenfor dagsorden 

 

 

   

 

 


